
Møte i Medvirkningsutvalget 06.02.2024  

Tidspunkt: 18.00 til 19.30 på møterom 160 på Grimstad ungdomsskole 

 

Møtedeltakere: 

Torunn Kveim Aas (Leder FAU)*, Heidi Thygesen Fiskaa (vara) 
Marianne Omholt Ås (trinnkontakt 10. trinn), Ingunn Sognnes Tveit (vara) 
Heidi Thygesen Fiskaa (trinnkontakt 9. trinn)*, Kikki Berg (vara) 
Ronja Synnøve Benestad Lindvåg (trinnkontakt 8. trinn)*, Marie Storækre (vara) 
 
Helene Langerak Jakobsen (elevrådsleder)* 
Ingrid Nordbø Bie-Lorentzen (elevrepresentant 10. trinn)* 
Tova Berg Simonsen (elevrepresentant 9.trinn)* 
Freja Maria Stifoss-Lindvåg (elevrepresentant 8.trinn) 

Ellen Brunborg (rektor)* 
Anne Berit Mykland (fagleder 8. trinn)* 
 
Kristine Pedersen (representant for lærerne) * (vara) 
Hermann G. Andersen* (representant for miljøteamet) 
Lisbeth Udjus (politisk representant)  Erling Gustad Frydenlund (vara)* 

 * = deltaker på møtet 

 

Saker/referat: 

En representant fra skolen skriver referat og dette blir lagt på skolen hjemmeside: 

Medvirkningsutvalget - Grimstad kommune 

  

Saksliste: 

1. 

Elevenes skolemiljø – «trygt og godt skolemiljø» og sosial plan, erfaringer: 

Trinnrunde: (uttalelser fra elevrepresentant for trinnet, foreldrerepresentant for trinnet og 

skolen ved fagleder) 

• 10. trinn:  

Elever: Fint miljø og alle trives bra. Mye prøver og fordypningsprosjekter. 

Ettermiddagsskolen på tirsdag var grei. Ettermiddagsskole er forberedelse til 

eksamen i basisfagene, og elevene kan avspasere i slutten av året.  

- Fagleder: 

- Gode resultater på elevundersøkelsen, gjenspeiler det inntrykket vi har av trinnet 

https://www.grimstad.kommune.no/tjenester/barn-unge-og-familie/skole/skoler-i-grimstad/grimstad-ungdomsskole/rad-og-utvalg-ved-grimstad-ungdomsskole/medvirkningsutvalget/


- Gode snittresultater på heldagsprøvene, håper resultatene også viser seg på eksamen 

- I gang med ettermiddagsundervisning, virker som det er godt mottatt av elevene 

- Hektisk kalender for våren, heldigvis er påska sein. 

- Så langt vellykket pilotprosjekt med Smag&behag, 8 elever i praksis fem ganger før 

sommeren. 

- Søking til VGS rett rundt hjørnet, virker som elevene har kontroll på hva de vil. Følges 

tett opp av Øistein.(NB:Min id) 

- Litt fokus på bruk av mobilhotell, men ikke noe som ødelegger for 

undervisning/skolehverdag 

- Alt i alt et svært bra trinn, lite uro og høy arbeidsmoral. 

Foreldre: Glad for godt resultat på elevundersøkelsen på 10 trinn.  

 

• 9. trinn:  

Elever: Det går veldig bra, fint trinn! Godt humør 

Fagleder: 

Det har vært godt for trinnet med en fin sammenhengende periode fra januar til 

vinterferien, uten avbrudd av helligdager. Da har vi fått arbeidet jevnt med fag, og fått 

arbeidet med gode rutiner i skolehverdagen. Det er fortsatt en høflig gjeng med 

fjortiser, som er vennlige og de er stort sett enkle å jobbe med. Vi opplever at det er en 

del elever som ofte er for seine på grunn av buss. Da velger nok elevene å ta 

rutebussen som går senere, enn skolebussen....Vi gjennomførte supertimer frem til jul, 

og link til livet ble også gjennomført i klassene før jul. Det var også førjulshygge, og 

hele trinnet hadde siste skoledag sammen med kåringer, julesang, fremvisning av 

bildebøker. Vi har hatt MOT med Lasse, og vi har de siste ukene hatt fokus på sex og 

samliv i naturfag, samfunnsfag og KRLE, i tillegg til besøk fra helsesykepleiere i 

kommunen. Samtidig er det viktig å understreke at vi ikke kan kjøre på med en haug 

med sosiale aktiviteter som går på bekostning av ordinær undervisning.  Det bir satt 

inn en "kosetime" klassevis før vinterferien. F.eks brettspill.   

Foreldrene: Positivt med ukenytt!  

 

• 8. trinn: 

Elever: Fravær 

Fagleder: 

I tiden etter jul har det vært fokus på fag. Hyggelige elever og god tone på trinnet 

mellom voksne og ungdom. Supertime er gjennomført før jul, og skal gjennomføres 



snart. MOT besøk i desember. Trinnet skal ha utedag fredag før høstferien etter 

klokka 10.00, da skal vi til Rosholt og brenne bål med aktiviteter. Spekter 

undersøkelsen er gjennomført i alle klasser, og følges tett opp av kontaktlærerne. Vi 

har fokus på mobilhotellene og innlevering av mobilene, og erfarer at de fleste 

leverer mobilene sine. Innsiden ut 2 i auditoriet med hele trinnet før jul.  

Foreldre: En del prøver og innleveringer, noe som er nytt for 8 klasse elever. Tanker 

om ta kontakt med foreldrekontaktene for å finne på noe for trinnet. 

  

2.  

Saker fra elevrådet: 

- LAN 

Elevene har lyst til å gjennomføre LAN, og trenger hjelp fra foreldrene til dette. Det er skolen 

som har stått for LANet med kontakt med IKT agder, men nå har ikke skolen lov til å 

gjennomføre dette siden det ikke er lovpålagt. FAU kan være med å hjelpe på det elevene 

ønsker å gjøre. Prisen for LAN oppsett koster ca 3000. Det er litt tvil om det er stor interesse 

for LAN blant elevene, kanskje lurt å finne noe annet elevene ønsker. FAU ønsker å hjelpe 

elevene med det de har lyst til å arrangere. Elevrådet tar det opp på neste møte, og 

formidler til FAU representantene hva de kom fram til. 

4. 

Saker fra FAU: 

- Skolens rusforebyggende arbeid og forslag fra FAU 

Skolen informerer om at dette er tatt tak i, og at det skal arrangeres foreldremøter for 8 og 9 

trinn i hhv 18 og 19 mars med dette som tema. I tillegg skal 8 og 9 trinn ha tverrfaglige dager 

på skolen 20 og 21 mars. Da skal det blant annet komme noen fra A-larm å snakke med 

elevene. Dette er tidligere rusmisbrukere. De skal også snakke med 10 trinn. På 

foreldremøtene skal politi og ruskonsulent bidra, og disse skal også komme å snakke med 

elevene. Elever og foreldre var fornøyde med planene. 

 

5. 

Saker fra skolen 

Informasjon fra skolen om: 

- Ny forskrift om skoleregler (tidligere ordensreglementet) og skoledemokrati 

Medvirkningsgruppa har byttet navn til medvirkningsutvalget. De nye skolereglene er en 

forskrift og er like for alle skolene i kommunen. Reaksjoner som kan benyttes dersom 



ordensreglementet brytes er muntlig irettesettelse eller samtale med ledelse, melding til 

foresatte og anmerkning. Skolen jobber med et system der det kan skrives ned 

registreringer. Innspill fra foreldrene som ønsker at det skal være likt for alle skolene. Skolen 

jobber med saken og informerer foresatte når nye rutiner er på plass.  

- Elevundersøkelsen 

Bedre resultater i år enn i fjor på mange punkter. Sammenliknet med spekter, finner man 

igjen ca halvparten av de som ikke har det bra. Resten jobber vi med å finne ut av. Det 

jobbes kontinuerlig på skolen for at alle skal ha det trygt og godt på skolen. 

- Elevenes forespørsel om mer informasjon om rus og skolens rusforebyggende arbeid 

Se over 

- Tilbakemelding ståsted i toalettsaken 

I 2024 var det satt av noen penger til ansattgarderober som kan brukes til elevtoaletter. I 

India blir tre toaletter til fire. I Antarktis blir det fire små. I 1 etasje blir det til sammen fem. 

De to som er der beholdes, og tre nye i tillegg. Noen skap må flyttes. Arbeidet skal gjøres i 

sommerferien, men startes på i vinterferien. 

17 mai 

Lærerne får ikke lønn, og stiller derfor ikke i toget. Saken blir tatt videre til FAU og KFU. 

Elevrådet tar også saken opp og ser om de vil gjøre noe videre.  

 

 

6. 

Eventuelt 

 

Ref. Anne Berit Mykland 

  

Resterende møte i Medvirkningsutvalget 10.04.2025 klokken 18.00 til 19.30 på møterom 160 

på GUS. 

 


